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 خسروی وفا: نگران آینده 
 کمیته پاراالمپیک نیستم 

تسنیم: دویستمین جلسه هیات اجرایی 
المپیک به ریاست محمود  کمیته ملی پارا
خسروی وفا برگزار شد. در ابتدای جلسه، 
ملی  کمیته  رئیس  خسروی وفا،  محمود 
شهادت  تسلیت  عرض  المپیک ضمن  پارا
هموطنان در حرم حضرت احمد بن موسی 
)ع( گفت: کشور ما از ابتدای انقلاب اسلامی 
تاکنون، حوادث تروریستی متعددی را به خود 
دیده و مردم ایران در این سال ها هزینه زیادی 
داده اند. در این مدت اخیر یک کودتای رسانه ای 
توسط معاندان علیه کشورمان را شاهد بودیم 
که ناآرامی هایی هم ایجاد شد. این مسائل 
همواره در طول حیات جمهوری اسلامی 
وجود داشته و به لطف خدا و هوشیاری مردم 
همیشه حل شده است.  خسروی وفا اظهار 
داشت: نگران آینده پاراالمپیک نیستم. همه 
اعضای مجمع می توانند در مسئولیت های 
مختلف نامزد شوند و انتخابات، آزادانه براساس 
قوانین و مقررات انجام می شود. وی با تشکر از 
برگزاری آبرومند روز ملی پاراالمپیک افزود: 
حضور رئیس پاراالمپیک آسیا و ارسال پیام 
رئیس کمیته بین المللی پاراالمپیک به مناسبت 
روز ملی پاراالمپیک، افتخارات بین المللی به 
ارمغان آورد که برای ورزش ایران در تاریخ به 
یادگار خواهد ماند. در ادامه جلسه کلیپ هایی 
از برگزاری روز ملی پاراالمپیک و حضور ماجد 
راشد در ایران پخش و همچنین گزارشی از 
برگزاری هفته پاراالمپیک توسط تابع، دبیر 

اجرایی به اعضا ارائه شد.

تیم ملی کشتی امید ها در مسابقات جهانی  
به مقام نایب قهرمانی رسید. محسن کاوه؛ 
مدیرفنی تیم های کشتی آزاد در این خصوص 

صحبت کرد. 
  درباره عنوان نایب قهرمانی تیم 
امید ها در مسابقات جهانی چه نظری 

دارید؟
در بحث کیفی ما در این مسابقات چندین 
با  توانستند  کشتی گیر خوب داشتیم که 
داشتند  مسابقات  این  در  که  عملکردی 
خودشان را به سطح اول دنیا معرفی کنند و 
نشان دهند در آینده زنگ خطر جدی برای 

حریفان خواهند بود.
  جامعه کشتی نسبت به عملکرد 
امید ها در مسابقات جهانی انتقاداتی 

دارد!
 کسانی که به عملکرد تیم کشتی امید ها انتقاد 
می کنند؛ درواقع منتقد من و فدراسیون کشتی 
هستند. این افراد فنی نیستند و دوست دارند 
نکات منفی تیم را بزرگ کنند. در صورتی که در 
همین مسابقات پنج کشتی گیرمان فینالیست 
شدند و نشان دادند در سطح دنیا حرف برای 
گفتن دارند. در بین کشتی گیران زیر ۲۳ سال 
رحمان عموزاد را داشتیم که او قهرمان جهان 
شده بود و به او فرصت دادیم تا استراحت کند. 
مرتضی قیاسی هم کشتی گیر زیر ۲۳ سال بود 
که او را به مسابقات دانشجویان اعزام کرده 
بودیم. در وزن ۶۵ کیلوگرم کشتی گیرانی مثل 
محمدعلی عموزاد را داشتیم، اما او در مسابقات 
جوانان آسیا انتظارات را برآورده نکرد. مطمئنا 
اگر هر کدام از این کشتی گیران در رده جوانان 
مدال آسیایی و جهانی می گرفتند ما فرصت را 
در اختیار آنها می گذاشتیم. افرادی که به این 
موضوع انتقاد می کنند فنی نیستند و فقط 
می خواهند خودشان را مطرح کنند، وگرنه ما 
باید کشتی گیرانی اعزام می کردیم که زیر ۲۳ 
سال سن داشتند و محدودیت سنی داشتیم. از 
طرف دیگر این میدان را برای کسب تجربه برای 
کشتی گیران در نظر گرفته بودیم که بتوانند با 
حضور در یک مسابقه بین المللی خودشان را 

محک بزنند. 

خارجازمستطیلسبز

 محسن  کاوه: 
 منتقدان  کشتی 

 به دنبال مطرح کردن 
خود هستند! 

خبــــــر
 سونس: کلوپ با  این تیم 

جام نمی گیرد 
گراهام سونس   از یورگن کلوپ، سرمربی 
لیورپول به خاطر وضعیت تیم انتقاد کرد. لیورپول 
در این فصل در لیگ برتر عملکرد ضعیفی داشته 
و نتایج ضعیفی کسب کرده است. پس از باخت 
هفته گذشته، قرمزها دوباره در آنفیلد مقابل 
لیدز یونایتد شکست خوردند. گرام سونس 
گفت: لیورپول اصلا خوب بازی نمی کند. من فکر 
می کنم در همین بازی با لیدز، بازیکنان لیورپول 
فاقد دقت کافی بودند و به نظرم لیدز فوتبال 
خیلی بهتری ارائه کرد. من از ابتدای فصل این 
را گفته ام، خط هافبک لیورپول در حدی نیست 
که آنها بتوانند چند جام بزرگ به دست بیاورند. 
آنها به خاطر خط هافبک خود ضربه می خورند.  
سونس همچنین در ادامه صحبت های خود 
افزود: ما می دانیم که بازی در لیگ بسیار سخت 
است و نمی شود در تمام بازی ها انتظار داشت که 
بازیکنان یک عملکرد ثابت ارائه کنند. نیاز بود که 
لیورپول در خط هافبک خرید کند و وضعیت 
خود را بهبود بخشد. این شرایط اصلا مناسب 
نیست و فکر نمی کنم کلوپ بتواند امسال با 

لیورپول جامی کسب کند.

وضعیت   مناسب   تیم ملی 

   بازگشت  
تن هاگ سرمربی یونایتد در پاسخ به سوال 
خبرنگاران که آیا رونالدو برای بازگشت به ترکیب 
عذرخواهی کرده، گفت: به اندازه کافی در این خصوص 
صحبت کردم. ما خوشحالیم که رونالدو در یونایتد است.  

    تهدید 
 21 روز دیگر به آغاز مسابقات جام جهانی 2022 قطر 
باقی مانده است. در همین رابطه هواداران متعصب 
تیم ملی آرژانتین با انتشار بیانیه ای رقبای لیونل مسی 

اسطوره آلبی- سلسته را تهدید به مرگ کردند.

           تولد 
مارادونا اسطوره فوتبال دنیا در سن 60 سالگی از دنیا 
رفت ولی فدراسیون جهانی فوتبال به دلیل درخشش 
این بازیکن در جام جهانی 1978 از او یاد کرد. فیفا 

نوشت: دیگر هیچ فردی مثل او پیدا نخواهد شد.

ت
شــ

سنو
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فوتبـــالداخلـــی
 ایسنا: فدراسیون فوتبال زمان رونمایی از لباس تیم ملی 
فوتبال ایران برای حضور در جام جهانی را اعلام کرد. مراسم 
رونمایی از لباس تیم ملی فوتبال روز یکشنبه ۱۵ آبان 
برگزار می شود. بر همین اساس نشست هماهنگی این 
مراسم با حضور مهدی محمدنبی، نایب رئیس فدراسیون، 
داود پرهیزکاری، سرپرست دبیرکلی، معاونان دبیرکل 
و دپارتمان های تیم های ملی، امور بین الملل، پزشکی، 
تشریفات، فرهنگی، حراست، مالی، بازاریابی، داوران، روابط 
عمومی در سالن اجتماعات روابط عمومی فدراسیون برگزار 
شد و حاضرین درباره برگزاری هرچه بهتر این مراسم بحث 

و تبادل نظر کردند.
فارس: فدراسیون جهانی فوتبال ) فیفا( از حضور امیر 
مسابقات  رسانه ای  هماهنگ کننده  به عنوان  خسروی 
جام جهانی فوتبال ۲0۲۲ قطر خبر داد. خسروی پیش از این 
به عنوان هماهنگ کننده رسانه ای مسابقات جام ملت های 
آسیا ۲0۱9 امارات، مسابقات جام باشگاه های فوتسال آسیا 
۲0۱9 تایلند، مسابقات مقدماتی المپیک ریو ۲0۱۶ در 
کشور قطر و همچنین بازی های آسیایی داخل سالن اینچئون 
۲0۱۳ در کشور کره جنوبی  و مدیر رسانه ای تیم ملی فوتسال 
ایران در جام جهانی ۲0۲۱ لیتوانی اشاره کرد. پیش از این 
خسروی در کارگاه هماهنگی برگزارکنندگان مسابقات جام 
جهانی ۲0۲۲ که در مرداد ماه در کشور قطر برگزار شده بود 

نیز شرکت داشته است.

تیم ملی ما برگرفته از بازیکنان لیگ و لژیونرها است که 
شرایط متفاوتی دارند. لیگ ما به دلیل مسائلی که روی روحیه 
بازیکنان و کادرفنی تیم ها تاثیر منفی گذاشته از کیفیت و 
جذابیت افتاده است و همین موضوع سطح فنی مسابقات را 
تحت تاثیر قرار داده است و من بازی زیبا در این چند هفته در 
لیگ اگر نگویم ندیدم حداقل انگشت شمار بوده است و این 
می تواند روی شرایط آن دسته از بازیکنان لیگ که ملی پوش 
هستند تاثیر منفی بگذارد. از سمت دیگر بازیکنان لژیونر 
هستند که خارج از ایران بازی می کنند و شرایط برای آنها 
کمی متفاوت است و از این نظر اوضاع بهتری دارند. اینکه 
شاکله اصلی تیم ملی را لژیونرها تشکیل می دهند از این جهت 
اتفاق خوبی است و مساله مهم این است که در اردو و تا پیش 
از جام جهانی، کادرفنی بتواند بازیکنان را در فضایی قرار دهد 
که این شرایط روحی از آنها دور شده و بتوانند به بهترین 
فرم و سطح فنی خودشان برگردند و اگر این اتفاق رخ دهد 
تیم ملی اوضاع خیلی خوبی پیدا خواهد کرد.  من بازی های 
اخیر رقبای ایران در جام جهانی را دیدم و با توجه به چیزی که 
در دو بازی دوستانه از تیم ملی دیدم اوضاع ما بهتر از سه تیم 
دیگر این گروه است. انگلیس که سرگروه محسوب می شود 
و تیم پرستاره ای است ولی سطح فنی تیم انگلیس معمولا 
پایین تر از سطح لیگ شان است و درست است بهترین لیگ 
دنیا را دارند ولی تیم ملی آنها به ندرت در جمع قدرت های 
برتر دنیا قرار گرفته است و در کل کار سختی مقابل آنها 
داریم، ولی نتیجه گرفتن جلوی آنها کار سختی نیست. کار 
ما مقابل اسپانیا در ۲0۱8 و آرژانتین در ۲0۱4 سخت تر بود 
و برای همین می شود از این بازی امتیاز گرفت. از سوی دیگر 
آمریکا و ولز هم در دیدارهای دوستانه شرایط خوبی نشان 
ندادند و در کل اگر مشکلاتی که گفتم برطرف شود و کمی 
هم خوش شانس باشیم می توانیم از این گروه صعود کنیم 
و من خوش بین هستم. مهم همان نکته ای است که گفتم 
و کادرفنی باید روی شرایط روحی و روانی تیم خیلی کار 
کند.  قطر در این فصل شرایط آب وهوایی خوبی دارد و این 
نکته خوبی برای ماست و تا حدودی آب وهوای قطر به ایران 
شبیه است و اختلاف زیادی ندارد و می تواند پوئن مثبتی 
باشد ولی دور و نزدیک بودن فاصله خیلی در چنین مواردی 
اهمیت ندارد.  مدعیان قهرمانی به نظرم استقلال، پرسپولیس، 
سپاهان و گل گهر هستند که تا اینجا خود را مدعی نشان دادند 
ولی همانطور که گفتم بازی های فنی خوبی از تیم ها نمی بینم. 
بازی پرسپولیس - مس کرمان، سپاهان - مس رفسنجان و 
بازی استقلال - هوادار بازی های باکیفیتی نبودند و هفته های 
قبل هم تقریبا به همین شکل بود و این اثر همان شرایط 

روحی حاکم بر جامعه و فوتبال ماست.

»سوپرجام«  برگزار می شود؟

اعتراض   دو طرف  به  انتخاب  سازمان لیگ! 

سالپنجم
شماره1405

آرمان ملی: برگزاری دیدار سوپرجام استقلال و نساجی در 
حالی قرار است در ورزشگاه کرمان برگزار شود که  اعتراض هر 

دوطرف این بازی را در پی داشته است.
  سوپرجام در کرمان

قرار است سوپرجام فوتبال کشورمان در کرمان برگزار شود. 
فصل گذشته هم بازی سوپرجام در کرمان و در استادیوم 
اختصاصی گل گهر برگزار شد و این فصل هم سازمان لیگ 
می خواست بازی را در این استادیوم برگزار کند که با اعتراض 
باشگاه استقلال و نساجی بازی به دیگر شهر استان یعنی مرکز 
)کرمان( موکول شد. آخرین بار دیدار سوپرجام بین تیم های 
استقلال و پرسپولیس برگزار نشد و جام به تیم پرسپولیس 

اهدا شد.
  اعتراض استقلال 

پس از اعلام برگزاری دیدار سوپرجام در ورزشگاه شهید 
باهنر کرمان، باشگاه استقلال به انتخاب این زمین اعتراض 
کرد به طوری که حتی اظهارات ساپینتو در کنفرانس خبری 
پیش و پس از بازی با هوادار نشان داد آبی ها موافق برگزاری 
بازی با نساجی در این زمین نیستند. با این حال منصور قنبرزاده 
نایب رئیس فدراسیون فوتبال اعلام کرد: اعتراضی از سوی دو 
باشگاه  دریافت نشده و کادرفنی تیم ها طرف حساب فدراسیون 
و سازمان لیگ نیستند. این در حالی است که باشگاه استقلال 
درخواست خود را برای تغییر محل برگزاری دیدار سوپرجام 
در تاریخ چهارم آبان به صورت رسمی  تقدیم سازمان لیگ 
کرده و خواهان برگزاری مسابقه در زمینی با کیفیت بهتر شده 
است. ورزشگاه شهدای مس که زمین خانگی مس رفسنجان 
محسوب می شود، پیشنهاد باشگاه استقلال برای برگزاری بازی 

با نساجی است.
  انتقاد نساجی 

مسئولان نساجی معتقدند: عدالت درباره دو تیم رعایت 
نشده و استقلالی ها قبل از اعلام نام کرمان به عنوان میزبان خبر 
داشتند که بازی در این شهر برگزار می شود و اقدام به رزرو هتل 
کرده اند. مجتبی ابراهیمی، معاون اجرایی باشگاه نساجی بیان 
کرد:  امیدواریم که مهم ترین بازی سال به بهترین شکل برگزار 
شود، اما همان طور که  گفتیم متوجه این همه پافشاری برای 
انتخاب کرمان به عنوان میزبان بازی سوپرجام نمی شوم. او در 
بخش بعدی صحبت هایش گفت: چطور ممکن است که باشگاه 
استقلال قبل از اینکه مکان میزبانی سوپرجام اعلام شود در 
کرمان هتل رزرو کند؟ ابراهیمی  در رابطه با مشکلات ایجاده 
شده برای باشگاه نساجی در بحث پیداکردن هتل مناسب برای 
تیم تاکید کرد: مدیران باشگاه استقلال در شرایطی هتل رزرو 
کردند که وقتی ما بلافاصله پس از اعلام مکان بازی با مدیران 
هتل تماس گرفتیم گفتند باشگاه استقلال از قبل هتل را رزرو 
کرده و هر کجا که ما تماس گرفتیم گفتند به دلیل برگزاری 
فستیوال  گردشگری در استان کرمان همه هتل ها از قبل رزرو 
شده است. سوال اینجاست که چرا وقتی شرایط در یک شهر 
مهیا نیست به برگزاری بازی مهمی  مثل سوپرجام فوتبال ایران 
در آنجا اصرار می کنند؟ معاون اجرایی باشگاه نساجی مازندران 
درباره چمن ورزشگاه کرمان نیز اعلام کرد: باشگاه نساجی 
همان طور که از ابتدا اعلام کرده بود مطیع قانون و سیاست های 
فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ خواهد بود، اما وقتی خود آقای 
ساپینتو، سرمربی محترم تیم استقلال در مصاحبه ای اعلام 
می کند که چمن ورزشگاه کرمان وضعیت مناسبی ندارد چرا 

باید در این ورزشگاه بازی برگزار شود و واقعا چه کسانی اصرار بر 
برگزاری این بازی در کرمان دارند؟ مجتبی ابراهیمی، در پایان 
خاطرنشان کرد: اگر قرار بود بازی با این شرایط در کرمان برگزار 
شود همان سیرجان با امکانات فوق العاده بهترین مکان برای 
برگزاری بازی بود، اما حالا چاره ای جز برگزاری بازی نداریم 
ولی تمام مشکل ما این است که برخی از آقایان تمایزهایی بین 
استقلال و نساجی ایجاد می کنند که در شأن هیچ کدام از دو 
تیم نیست. از سوی دیگر سیف ا...پور مدیرعامل باشگاه نساجی 
با انتقاد از شرایط موجود گفت: برای فوتبال ما این اتفاقات و این 
همه تغییرات خوشایند نیست. اکنون کرمان را اعلام کرده اند اما 
شرایط برگزاری بازی باید به شکلی باشد که همه امکانات اعم 
از هتل و زمین تمرین به صورت مساوی در اختیار دو تیم قرار 
بگیرد. وقتی شهر کرمان را انتخاب کرده اند باید بگویند این دو 
هتل پنج ستاره در اختیار دو تیم است که تا ورزشگاه فلان مقدار 
فاصله دارد، اما می بینیم درمورد هتل تیم ها هیچ کس پاسخگو 
نیست و این دردآور است. سیف ا... پور انتقاد خود را این گونه ادامه 
داد: در شأن نساجی نیست که درباره هتل صحبت کند. همیشه 
هنگام بازی های خود بهترین هتل را گرفته ایم، بهترین امکانات 
را در اختیار تیم قرار می دهیم و پروازهای ما توسط شرکت 
هواپیمایی وارش چارتر انجام می شود اما زیبنده نیست که فقط 
بخواهیم سوپرجام را برگزار کنیم. وی درخصوص اینکه آیا با 
این تفاسیر برای برگزاری بازی به کرمان می روند، بیان داشت: 
اصلا بحث ما هتل و این حرف ها نیست اما می گوییم وقتی قرار 
است یک مسابقه برگزار شود و استانی را میزبان می کنید، باید 
دست کم دو هتل یکسان پنج ستاره، چهار ستاره یا حتی دو 
ستاره برای هر دو تیم انتخاب کنید اما نباید بگویید بازی در 
این شهر برگزار می شود و خودتان بگردید هتل پیدا کنید. این 

موضوع وظیفه باشگاه نیست.
  نظر سازمان لیگ 

سهیل مهدی، رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ درباره 
انتخاب ورزشگاه باهنر کرمان و انتقادهای موجود گفت: 
»تصمیم بر این شد که شهر ثالث انتخاب شود. تبریز و اصفهان 
اولویت اول ما بودند، اما زمین چمن نقش جهان مناسب نبود 
و شرایط فراهم نشد. در نهایت با همکاری وزارت کشور کرمان 
انتخاب شد. در مورد کیفیت زمین چمن نارضایتی بود که قول 
دادند شرایط را مساعد کنند. مشکل هتل نیز حل شد.« او که با 
رادیوورزش گفت وگو می کرد صحبت های خود را این طور ادامه 
داد: »در ورزشگاه امام رضا)ع( به دلیل اتفاقی که در آخرین 
بازی افتاد جمع بندی شد که نمی توان در آنجا مسابقه را 
برگزار کرد. نساجی حاضر نبود در آزادی بازی کند و ورزشگاه 
وطنی هم آمادگی و تجهیزات لازم را نداشت. مشکل اولیه 
این است که ورزشگاه خوب در ایران برای سوپرجام نداریم. 
حقیقت این است که اصلا زیرساخت مناسب برای مسابقات 
فوتبال نداریم و زمین های موجود به شدت ضعیف و غیرقابل 

استفاده هستند.«

وحید امیری در گفت وگو با سایت فدراسیون فوتبال درباره 
وضعیت خود در فاصله ۲۱ روز مانده تا شروع رقابت های 
جام جهانی قطر اظهارداشت: افتخار می کنم که این فرصت 
نصیبم شد تا دوباره در اردوهای تیم ملی حاضر شوم و با 
پیراهن تیم ملی تمرین کنم. وظیفه  ای که به عنوان یک بازیکن 
ملی پوش داریم این است هرآنچه در توان مان هست، بگذاریم 
و جایگاه پیراهن تیم ملی را روزبه روز بالاتر و بالاتر ببریم. 
بازیکن تیم ملی فوتبال ایران درباره حال وهوای تیم ملی در 

فاصله سه هفته تا آغاز جام جهانی خاطرنشان کرد: بازیکنان 
لیگ داخلی چندهفته ای است که در خدمت تیم ملی هستند. 
لحظه به لحظه به بزرگترین مسابقات ورزشی جهان نزدیک 
می شویم، حس مشترکی پیدا می کنیم و آن هم گذاشتن 
توان برای سربلندی ایران و مردم ایران است. همه انتظار دارند 
که عملکرد در خور نام کشورمان ارائه کنیم. همه بازیکنانی 
که در اردو حضور داریم از بودن در این فضا خوشحالیم و چه 
بازیکنان و چه اعضای کادر از تک تک لحظات برای پیشرفت 

استفاده می کنیم و مطمئنم با روند تمرینات آماده سازی که 
در پیش گرفته ایم با کمک خدا اتفاقات خوبی برای تیم ملی 
در قطر خواهد افتاد. امیری در مورد وضعیت رقبای ایران 
گفت: فوتبال به این دلیل زیباترین ورزش است که هیچ 
تیمی از قبل شروع بازی برنده یا بازنده نیست، چه در بیرون و 
چه در داخل زمین تلاش این است که به بهترین نحو ممکن 
آماده رویارویی با حریفان شویم. انگلیس بهترین لیگ دنیا 
را دارد و یکی از مدعیان اصلی قهرمانی در جام جهانی است. 
واقعیت این است که ما به تیم ملی کشورمان و پیراهنی که بر 
تن داریم، متعهدیم و من این قول را می دهم که اگر جزوی 
از نفرات نهایی تیم ملی باشم نهایت تلاشم را برای موفقیت 

ایران انجام بدهم. 

 وحید  امیری:

قول می دهم در جام جهانی با تمام توانم بازی کنم

 امید ابراهیمی، هافبک تیم ملی: 

»کی روش«  باردیگر بزرگی خودش را نشان داد
امید ابراهیمی، هافبک تیم ملی فوتبال کشورمان گفت: 
انگلیس، آمریکا و ولز رقبای سرسختی خواهند بود؛ اما ما هم 

به هیچ عنوان تیم راحتی برای این حریفان نیستیم.
  شرایط تیم ملی 

امید ابراهیمی درباره شرایط تیم ملی فوتبال کشورمان 
اظهارداشت: همه چیز طبق برنامه کادرفنی پیش می رود. 
من هم پس از اینکه لیگ قطر به خاطر میزبانی این کشور 
از جام جهانی تعطیل شد، به تهران آمدم و با تمرکز کامل در 
تمرینات تیم ملی شرکت می کنم. غیر از بازیکنانی که اکنون در 
تهران تمرین می کنند،  لژیونرها هم طبیعتا تمرینات باکیفیتی 
را انجام می دهند و در فاصله ۲۱ روز تا شروع جام جهانی 

برنامه های تیم ملی با نظم خاصی پیش می رود.
  انگیزه 

وی بیان داشت: در دوره قبلی جام جهانی با چهار امتیاز 
بهترین نتایج تاریخ فوتبال ایران را گرفتیم اما هدف خود 
من این است که اگر جزوی از تیم ملی در جام جهانی قطر 

باشم، در کنار سایر بازیکنان نتیجه جام جهانی قبلی را ارتقا 
دهیم. ما مربی بزرگ و باتجربه ای چون کارلوس کی روش را 
در اختیار داریم و تیم مان هم از نظر بازیکن تیم با تجربه تری 
نسبت به قبل است. در روسیه پنج، شش بازیکن سابقه حضور 
در جام جهانی را داشتند اما در تیم فعلی ۱۵، ۱۶ بازیکن 
جام جهانی را تجربه کرده اند و ما در مجموع تیم بهتری نسبت 
به قبل هستیم و این فرصت را داریم تا بتوانیم با همدلی که در 
تیم ملی وجود دارد به نتایج خوبی برسیم و ایران و مردم عزیز 

کشور را سربلند کنیم.
  رقبای  ایران 

هافبک تیم ملی درباره وضعیت رقبای ایران هم گفت: 
انگلیس یکی از مدعیان جام است. این ارزیابی کلی و عمومی 
درباره تیم انگلیس است. ولز و آمریکا هم تیم های ناشناخته ای 
نیستند و بازیکنان باکیفیتی دارند و قطعا برابر این سه تیم کار 
آسانی نداریم. از طرف دیگر اینکه بازیکنان مسئولیت یک 
کشور و یک ملت را برعهده دارند، کار را سخت تر هم می کند. 

باید قبول کنیم در گروه راحتی نیستیم اما از آن طرف ما هم 
حریف آسانی برای رقبا نخواهیم بود. 

  تمرینات 3 نفره 
ابراهیمی درباره تمرینات ۳ نفر ه اش در کنار شجاع 
خلیل زاده و محمدحسین کنعانی زادگان تصریح کرد: شاید 
برایتان جالب باشد که وقتی در راه ایران بودیم و باهم حرف 
می زدیم، فکر می کردیم در ایران قرار است هر روز زیرنظر مربی 
بدنساز تمرین کنیم اما وقتی به ایران آمدیم کارلوس کی روش 
صبح و بعدازظهر در تمرینات ۳ نفره کنار ما بود. این موضوع 
باردیگر بزرگی کی روش را به ما نشان داد. اینکه یک مربی 
صاحب اسم و رسم و تجربه برای بازیکنانش تا این حد ارزش 
قائل است که حتی تمرینات ۳ نفره آنها را صبح و بعدازظهر 
زیرنظر دارد بسیار جالب است. این رفتار او نشان می دهد که 
چقدر به جزئیات اهمیت می دهد و تا چه حد  برای آماده سازی 
تیمش و بازیکنان وقت می گذارد. وی تاکید کرد:  هرچه به 
جام جهانی نزدیک می شویم حس حضور در این مسابقات 
بیشتر می شود و ما بازیکنان هم شب و روز به این موضوع 
فکر می کنیم. جام جهانی بزرگترین رقابت ورزشی دنیاست و 
همه از اینکه به این رویداد نزدیک می شویم هیجان زده ایم. با 
تمام قدرت و غیرت و تعهد تلاش می کنیم که بتوانیم مردم 

کشورمان را خوشحال کنیم.

بیــنالمــلل
فرآیند رسیدگی به شکایت شریک تجاری سابق نیمار از 
این ستاره برزیلی در مورد شیوه انتقال او به بارسلونا به پایان 
رسید. به گزارش نشریه اسپورت کاتالونیا؛ با اعلام قاضی، 
پرونده رسیدگی به شکایت شرکت DIS برزیل از نیمار بسته 
شد. انتقال نیمار از تیم فوتبال سانتوس به بارسلونا در سال 
۲0۱۳ با حرف و حدیث های فراوانی همراه بود که یکی از آنها 
شکایت گروه DIS از این بازیکن برزیلی به اتهام پنهان کردن 
ارقام مربوط به قراردادش با تیم اسپانیایی بوده است. گروه 
DIS به عنوان آژانسی که مالک درصدی از حق انتقال این 
بازیکن محسوب می شد، ادعا کرده بود که به سبب غیرواقعی 
اعلام شدن رقم انتقال نیمار به بارسا، حق و حقوق این شرکت 

به صورت تمام و کمال پرداخت نشده است و به 
همین دلیل از نیمار شکایت کرد. شکایت این 
شرکت اما به دلیل نداشتن مدارک کافی برای 
ارائه به دادگاه به جایی نرسید و نتوانست 

ادعایش مبنی بر وجود تبانی و فساد در 
قرارداد نیمار با بارسلونا را ثابت کند. 
به همین دلیل دادگاه نه تنها نیمار 
را محکوم نکرد، بلکه DIS را ملزم به 
پرداخت تمام هزینه های دادرسی 
کرده است. همچنین ساندرو روسل 
و خوسپ ماریا بارتومئو به عنوان 
رؤسای قبلی نیز از اتهام شراکت 
  DIS جرم برای کلاهبرداری از

تبرئه شدند.


